



ش. م. ك.
مجموعة
الصناعات الوطنية
(القاضة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص . ب : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

هاتف : (965) 24849466 Tel.:

هاتف : (965) 24844739 Opt.:

فاكس : (965) 24839582 Fax:

بريد الكتروني: mona.yousef@nig.com.kw e-mail:

w w w . n i g . c o m . k w

الكويت في 2020/1/20

اشارة ٣٤٤٣ / ٥٢ / ٢٠٢٠

السادة / بورصة الكويت المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،،،

Subject: disclosure of material information- The investment opportunity Awarding to Bid J3 of Jaber Al-Ahmad, the residential city الموضوع : افصاح عن معلومات جوهرية - ترسية الفرصة الاستثمارية لمشروع J3 جابر الاحمد السكنية عن طريق المزايده

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaws of low No. 7 of 2010, as amended.

بالاشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللاحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.

Please find enclosed the disclosure the disclosure form of material information related to the above subject.

تجدون مرفق طيه نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع اعلاه.

Saad M. Al Saad
Chairman



سعد محمد السعد


رئيس مجلس الادارة

٣٤٤٣ / ٥٢ / ٢٠٢٠

٤

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

20/1/2020	التاريخ / Date
<p>شركة مجموعة الصناعات الوطنية (القابضة) ش.م.ك.ع</p> <p>National Industries Group Holding KPSC</p>	<p>اسم الشركة المدرجة</p> <p>Name of the Listed Company</p>
<p>نفيدكم علماً بأن مجموعة الصناعات الوطنية (القابضة) ش.م.ك.ع بالتحالف مع عدة شركات كويتية أخرى قد تسلمت اخطار بتاريخ 2020/01/20 من قبل المؤسسة العامة للرعاية السكنية بنتيجة ترسية الفرصة الاستثمارية J3 في مدينة جابر الأحمد السكنية، حيث أن العرض المقدم من التحالف هو أفضل العروض وبالتالي تم تسميته "المستثمر المفضل".</p> <p>إن التحالف يتضمن كل من مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.ع عامة وشركة التخصيص القابضة وشركة المباني، مع العلم بأن شركة التخصيص القابضة وشركة المباني تعتبر شركات زميلة.</p> <p>وبناءً عليه سوف تقوم الشركة عند الانتهاء من إجراءات استكمال توقيع عقد الشراكة بالإفصاح عن كافة التفاصيل بهذا الشأن.</p> <p>A consortium contains NIND and other Kuwaiti companies has received a notification dated 20/01/2020 from the Public Authority for Housing Welfare "PAHW" of the result of awarding the J3 investment opportunity in the residential city of Jaber Al Ahmad, as The bid submitted by the consortium is the best bid and thus it has been called the "preferred investor".</p> <p>The consortium includes the NIND, the Privatization Holding Company, and Mabanee Company, knowing that Privatization Holding Company and Mabanee Company are associated companies to NIND.</p> <p>Accordingly, upon completion of the procedures for completing the signing of the partnership contract, the company will disclose all details in this regard.</p>	<p>المعلومة الجوهرية Material Information</p>
<p>لا يوجد</p> <p>None.</p> 	<p>أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة / Significant Effect of the material information on the financial position of the company</p>